
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι οι διαδικασίες αξιοποίησης 
του πρώην 409 Γενικού Στρατιωτικού Νοσοκομείου Πατρών (Στρατόπεδο Χριστιά) 
βρίσκονται σε εξέλιξη και θα ολοκληρωθούν σύμφωνα με τις διαδικασίες και τις δυνατότητες 
που παρέχει η ισχύουσα νομοθεσία, προς όφελος τόσο της τοπικής κοινωνίας, όσο και της 
Στρατιωτικής Υπηρεσίας. 

 

 ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΕΦΑΛΟΓΙΑΝΝΗΣ 
 ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Γεώργιο Παπανδρέου 

Βουλευτή κ. Μιχάλη Κατρίνη 

Βουλευτή κα Χριστίνα Σταρακά 

Βουλευτή κ. Ιωάννη Τσίμαρη  

Φ.900α/2250/19719 
Αθήνα, 5 Φεβρουαρίου 2025 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΓΓ 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 

  
ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 2250/18-12-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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